
PROTOKÓŁ NR 29/2020

z posiedzenia Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło 
się w dniu 25 maja 2020 r.

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 15 30 do godz. 1740

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

• Radosłąw Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka
• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy Dąbrówka,
• Grzegorz Wójcik,
• Marek Pasoń,
• Andrzej Siarna,
• Ireneusz Zieliński,
• Rafał Roguski.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Rosa Sławomir, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Omówienie zadań inwestycyjnych na rok 2020.
3. Propozycja planu oszczędności dla Gminy w związku z sytuacją ekonomiczną 
spowodowaną pandemią koronawirusa.
4. Sprawy bieżące,
5. Zamknięcie obrad.

Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku 
obrad.

Ad. 2. Omówienie zadań inwestycyjnych na rok 2020.

Pan Ireneusz Zieliński przedstawił wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na 
realizację następujących zadań inwestycyjnych i remontowych:

1. Przełożenie wodociągu w miejscowości Działy Czarnowskie -  16 000 zł,
2. Łącznik sieci wodociągowej dla miejscowości Marianów -  Kowalicha -  23 370 zł,
3. Prace ziemne na drodze w miejscowości Trójany -  4 920 zł,
4. Płyta żelbetowa pod wiaty przystankowe w miejscowości Małopole i Ostrówek -  

7 872 zł,
5. Wiata przystankowa w miejscowości Ostrówek -  4 300 zł,



6. Przepust w miejscowości Chruściele (ścianki oporowe i przedłużenie przepustu) -  
4 305 zł,

7. Zamówienie dokumentacji do pozwolenia wodno -  prawnego na 4 przepusty 
w miejscowości Trojany -  5 412 zł,

8. Nadzór inwestorski nad inwestycją SUW Dąbrówka -  49 815 zł,
9. Wykonanie 250 mb drogi z tłucznia betonowego w miejscowości Ludwinów -  14 760 

zł,
10. Remont przepustów na drodze gminnej w miejscowości Ludwinów -  18 450 zł,
11. Oświetlenie -  odbudowa w miejscowości Wszebory -  40 070 zł.

Ad. 3. Propozycja planu oszczędności dla Gminy w związku sytuacją ekonomiczną 
spowodowaną pandemią koronawirusa.

Pani Agnieszka Adam przedstawiła i omówiła szczegółowo sprawozdanie z realizacji budżetu 
za I kwartał 2020 roku.

W związku z sytuacją związaną z pandemią koronawirusa pan Wójt Gminy Dąbrówka 
poinformował, że wystąpił z wnioskiem do Kierowników jednostek organizacyjnych 
i poszczególnych referatów, a także samodzielnych stanowisk pracy przygotowania projektów 
cięć planów finansowych na 2020 rok.
W pakietach oszczędnościowych uwzględniono następujące ograniczenia:

1. Blokada zaciągania nowych zobowiązań,
2. Naprawy i remonty ogranicza się do niezbędnych i tych zagrażających 

bezpieczeństwu,
3. Zamrożeniu podwyżek płac na 2020 rok,
4. Blokada wypłaty środków z funduszu nagród w 2020 roku,
5. Nieuzupełnianie nowych wakatów,
6. Rezygnacja z imprez sportowych i kulturalnych,
7. Oświata -  oszczędności w zakresie bieżącego funkcjonowania jednostek oświatowych 

(środki czystości, energia, materiały biurowe itp. nie wypracowane nadgodziny 
i dodatkowe zajęcia). Na nowy rok szkolny 2020/2021 ograniczona liczba godzin 
dodatkowych do wymaganych podstawą programową.

O godzinie 17.15 posiedzenie komisji opuściła pani Edyta Grześkiewicz oraz 17.30 
posiedzenie komisji opuścił pan Grzegorz Wójcik.

Ad. 4. Sprawy różne.

Pan Grzegorz Wójcik wnioskuje o utwardzenie drogi w miejscowości Karpin ul. Wierzbowa. 
Pan Marek Pasoń wnioskuje o postawienie wiaty w miejscowości Małopole.
Pan Sławomir Rosa zadał pytanie panu wójtowi, „Czy została ustalona forma spłaty za 
naprawę samochodu Renault Fluence” ? Pan wójt odpowiedział, iż na wszystkie pytania 
udzielił odpowiedzi na Komisji Rewizyjnej w dniu 15 maja 2020 r.



Ad. 5 Zamknięcie obrad.

Następnie Przewodniczący Komisji -  Sławomir Rosa, mając na uwadze brak chętnych do 
dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 
zakończył posiedzenie Komisji Budżetowo-Finansowej.

Na tym protokół zakończono.

Rosa Sławomir.

Agnieszka Gryglas.

Edyta Grześkiewit 

Rasiński Tomasz.
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